
Van: marion kleuters 
Datum: 21 september 2020 om 13:44:59 CEST
Aan: Frank Mone <F.Mone@krimpenerwaard.nl>
Onderwerp: urgent: laag waterpeil in de gracht

 Beste Frank,

De stand van zaken omtrent het lage waterpeil in de Haven is zeer frustrerend. Op 26 
augustus zijn () ( beleidsmedewerker waterschap) en () (ambtenaar Openbare Werken) bij 
ons geweest om het waterpeil in de Haven met ons te bespreken. Conclusie: (ambtenaar) is 
nieuw in het dossier en wil niet over een nacht ijs gaan; (beleidsmedewerker waterschap) 
zegt dat er op zijn vroegst in juni 2021 iets kan wijzigen aan het waterpeil in de Haven.🙈

Dat terwijl (beleidsmedewerker waterschap) eerder bij ons is geweest met () (uitvoerder van 
het Waterschap). (Uitvoerder) zei dat hij met een sleuteltje op zak loopt waarmee hij de 
waterinlaat in de Haven meteen kan gelijkschakelen met het waterpeil in de Voorhaven, 
door het sluisje verder open te zetten zodat het peil meebeweegt met het tij. Dit is dan 
alleen in de zomermaanden, want in de wintermaanden gaan de sluisdeuren in de 
Voorhaven dicht in verband met de veiligheid.

Wij hebben erop aangedrongen om nu gelijk de sluisdeuren tussen de Voorhaven en onze 
Haven open te zetten zodat het waterpeil meteen een meter omhoog beweegt. Kennelijk is 
dat heel snel te realiseren. Bovendien is dit historisch tot 2016 ook altijd het geval geweest, 
dus wat is het probleem, maar hierop wordt om onduidelijke redenen afwijzend gereageerd.

(beleidsmedewerker waterschp) wijst ons op de inspraak die we tot 15 oktober hebben op 
het nieuwe peilbesluit ( dat op zijn  vroegst ingaat in juni 2021) en (ambtenaar) zegt dat de 
Haven volgend jaar toch op de schop gaat in verband met riool werkzaamheden en is  dus 
ook niet vooruit te branden om schade aan de kademuren te herstellen. (want hij wil niet 
over een nacht ijs gaan) En een ander argument dat hij geeft is dat het heel lang duurt 
voordat de kademuren weer verzadigd zijn van water! Des te erger!!!!

Het stoom komt inmiddels uit onze oren! Frank krijgt het letterlijk benauwd als het 
onderwerp ter sprake komt. Ik ben intussen ook echt ten einde raad en ontzettend boos. 
Waarom kunnen ze in vredesnaam die sluis niet alvast openzetten tot november? Waarom 
kunnen ze er geen zwembad van maken?

De fundering van onze huizen is in gevaar! Wij willen actie en wel nu! En niet in 2021 als het 
mogelijk te laat is.

De vraag is: kun jij ons helpen of moeten we een andere weg bewandelen? Mogelijk naar de 
krant stappen?

Ik hoor het graag van je! En alvast bedankt voor de moeite.

Hartelijke groeten,

Marion Kleuters
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